



PACE Monitoring Committee to meet Speaker of the Ukrainian Parliament and Minister of Justice in Kiev

Strasbourg, 23.05.2008 - The members of the Monitoring Committee of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) will meet in Kiev the Speaker of the Ukrainian Parliament and the Minister of Justice, as well as the heads of the opposition parties and ruling coalition parties.

The committee, due to meet from 26 to 27 May, is expected to adopt two reports, one on the functioning of democratic institutions in Azerbaijan, and a second one on the functioning of democratic institutions in Europe and progress of the Assembly's monitoring procedure, which will be a contribution to the debate on the state of democracy in Europe at PACE's next session.

[Draft agenda](#)

La Commission de suivi de l'APCE rencontrera le Président du Parlement ukrainien et le Ministre de la Justice à Kiev

Strasbourg, 23.05.2008 - Les membres de la Commission de suivi de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) rencontreront à Kiev le Président du Parlement ukrainien, Arseniy Yatseniuk, le Ministre de la Justice, Mykola Onishchuk, ainsi que les présidents des partis d'opposition et des partis formant la coalition au pouvoir.

La commission, qui se réunira les 26 et 27 mai, devrait adopter deux rapports, l'un sur le fonctionnement des institutions démocratiques en Azerbaïdjan, et le second sur le fonctionnement des institutions démocratiques en Europe et l'évolution de la procédure de suivi de l'Assemblée, qui servira de contribution au débat sur la situation de la démocratie en Europe lors de la prochaine session de l'APCE.

[Projet d'ordre du jour](#)

ED089b08